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Abstract (en)
[origin: CN111106458A] The invention relates to a plug-in terminal block (100), which has at least two terminal blocks (110). The terminal block
(110) has: at least two clamping parts (410) for fixing the electrical conductor (600) in a direction of insertion (E1, E2) without tools, wherein the
clamping parts (410) are electrically connected to each other; a housing (200) accommodating the clamping parts (410). The terminal blocks (110)
are arranged in series, namely the clamping parts (410) are used functionally. Housings (200) of the terminal blocks (110) are connected by pre-set
breaking devices (300) as functionunits that separate the terminal blocks (110).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Reihensteckklemme (100) mit wenigstens zwei Klemmelementen (110). Die Klemmelemente (110) weisen
jeweils auf: wenigstens zwei Klemmstellen (410) jeweils zur werkzeuglosen Befestigung eines elektrischen Leiters (600) in einer Einsteckrichtung
(E1, E2), wobei die Klemmstellen (410) elektrisch miteinander verbunden sind, sowie ein Gehäuse (200), in welchem die Klemmstellen (410)
wenigstens teilweise aufgenommen sind. Die Klemmelemente (110) sind derart nebeneinander in Reihe angeordnet, dass alle Klemmstellen (410)
funktional zugänglich sind. Die Gehäuse (200) der jeweiligen Klemmelemente (110) sind über eine Sollbruchstelle (300) miteinander verbunden, um
die jeweiligen Klemmelemente (110) als Funktionseinheit voneinander zu trennen.
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